
Hyvinvointi- ja vapaa-aikavaliokunnan edustajan puheenvuoro 
  
VANHUS 14.05.2025 § 24    
 
      

 
Päätösehdotus: 

 
Vanhusneuvosto merkitsee tiedoksi hyvinvointi- ja vapaa-aikavaliokunnan 
edustajan puheenvuoron. 
 
……… 
 
 
Hyvinvointi- ja vapaa-aikavaliokunnan edustaja Ritva Häyrinen-Immonen selosti 
asiaa: 
 

• Hyvinvointi- ja vapaa-aikavaliokunnan avustukset. HYTE-avustusten 
senioreiden toiminta-avustukset. Ritva Häyrinen-Immonen kertoi 
vastaehdotuksesta liittyen HYTE-avustusten toiminta-avustukseen. 
Tärkeää huomioida tulevaisuudessa toiminta-avustusten myöntämisessä 
kauniaislaisten osuus jäsenistä.  

• LUVN ei avusta eläkeläisyhdistyksiä. Perustelut mm: Eläkeläisyhdistykset 
perivät jäsenmaksua eivätkä ne toimi koko Länsi-Uusimaata kattavasti. 

• Hyvinvointipäällikön kysymys: Olisiko hyvä, että tulevaisuudessa 
toiminta-avustukset (HYTE) perustuisivat kaavaan?  

 
Päätös: 

Vanhusneuvosto merkitsi tiedoksi hyvinvointi- ja vapaa-aikavaliokunnan 
edustajan puheenvuoron. 

 


